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KDO JE 

ALEN KNEZ ?
In kaj ga v življenju motivira.

Sem študent 3.letnika. 
Rad imam izzive in projekte. Moj 
motivator je glasba in želja po širokem 
znanju. Vsekakor pa rad pomagam 
ljudem. 

V prostem času se največ ukvarjam z 
glasbo. Rad preberem kakšno knjigo o 
odnosih in osebnostnem razvoju. 

Zadane cilje si prizadevam vedno 
doseči po najboljših močeh in se na 
poti do uspeha tudi prilagodim.

Prodekan za študentska vprašanja je 
predstavnik študentov fakultete.

Zavzema se za dobrobit študentov, 
sodeluje v organih in komisijah (po 
svoji funkciji je član Študentskega sveta 
FL UM in UM ter Poslovodnega odbora 
fakultete).

S člani Študentskega sveta in tutorji 
pripravlja aktivnosti in dogodke z 
namenom kakovostnega in zabavnega 
preživljanja obštudijskega časa.  

Sooblikuje tudi študijski proces in 
prispeva k njegovi kvaliteti.
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Prevzeli ste vlogo prodekana za študentska vprašanja. Kje vidite svojo 
vlogo? Kakšni so vaši cilji? 
Moj cilj je pomagati študentom in jih še bolj povezati s fakulteto. Zavzemal se bom 
za želje študentov in jih poskušal uresničiti, v kolikor so te dobronamerne za študijski 
proces. Če se bo pojavila kakšna težava, se bom kar se da hitro odzval in poiskal 
najugodnejšo rešitev.

Zakaj ste se odločili za študij logistike? 
Za študij logistike sem se odločil ker je to zelo široko področje in ima dobre 
zaposlitvene možnosti. Pri študiju dobimo obširno znanje tudi glede podjetništva, ki 
me zelo zanima. 

Kaj na fakulteti vam je všeč? Za kaj si boste prizadevali, da spremenite?
Na fakulteti mi je všeč fleksibilen urnik. Študenti lahko kar nekaj obveznosti opravimo 
tako, da si sami razporedimo čas. Prav tako mi je všeč odnos profesorjev in ostalih 
zaposlenih, ki si vedno vzamejo čas za naša vprašanja, težave. Zaenkrat pri študijskem 
procesu ne vidim kakšnih pomanjkljivosti, če pa bodo imeli študenti kakšne želje, pa 
bomo te „predebatirali“ in mogoče tudi uresničili. Vsekakor si želim, da bodo študenti 
imeli čim boljšo izkušnjo z izobraževanjem na naši fakulteti.
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Vaše sporočilo našim študentom
Sledite svojim ciljem. Delajte sproti, saj boste tako lahko imeli veliko prostega časa. 

Izkoristite dodatne možnosti, aktivnosti, ki vam jih fakulteta ponuja. Zaključil pa bi z znanim 
pregovorom, ki me motivira: 

„Pot na goro je morda težka, a razgled z vrha je čudovit“.


